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Protokół z VI (6) posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Gołdapi. 

w dniu 23 lipca 2024 roku 

godz. 0900 – 0936 

Ad.1  

Starosta stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji  

– 3 członków zarządu /lista obecności w załączeniu – zał. nr 1 do protokołu/, otworzył VI (6) posiedzenie 

Zarządu Powiatu /porządek obrad w załączeniu- zał. nr 2 do protokołu/. 

 

Przewodniczący Zarządu zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Zarządu przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad.2 

Przewodniczący Zarządu poinformował, iż protokoły IV (4), V (5)  z posiedzenia Zarządu 

Powiatu były wyłożone do wglądu oraz przesłany drogą elektroniczną. Zapytał czy członkowie 

Zarządu mają uzupełnienia bądź sprostowania do protokołów. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął protokoły z IV (4), V (5) posiedzenia Zarządu 

Powiatu. 

 

Ad.3 

Główny Specjalista ds. organizacji pozarządowych Pani Wioletta Anuszkiewicz przedstawiła 

projekt „Programu współpracy powiatu gołdapskiego z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i wolontariacie, na rok 2025” /projekt w załączeniu- zał. nr 3 do protokołu/. 

Główny Specjalista ds. organizacji pozarządowych Pani Wioletta Anuszkiewicz 

poinformowała, że projekt „Programu współpracy powiatu gołdapskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3. ustawy o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie, na rok 2025” jest dokumentem regulującym zasady współpracy 
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powiatu z organizacjami pozarządowymi działającymi na terenie powiatu gołdapskiego i na 

rzecz jego mieszkańców. Dokument zawiera priorytety, których realizację powiat będzie 

wspierał w roku przyszłym oraz określa wysokość środków finansowych na realizację 

wsparcia. Program zawiera także wyszczególnienie innych, pozafinansowych form współpracy 

powiatu z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3. 

Przyjęcie projektu „Programu współpracy powiatu gołdapskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3. ustawy o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie, na rok 2025” pozwoli na uruchomienie procesu konsultacji 

społecznych. W budżecie powiatu planuje się zabezpieczyć na realizację programu środki 

finansowe w wysokości 45 000 zł. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionego projektu.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt „Programu współpracy powiatu gołdapskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego  i wolontariacie, na rok 2025.” 

 

Ad.4a 

Dyrektor Zespołu Placówek Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi Pan Andrzej Pianka 

przedstawił uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na prowadzenie dzienników 

lekcyjnych w Zespole Placówek Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi wyłącznie w formie 

elektronicznej od dnia 1 września 2024 r. /uchwała w załączeniu- zał. nr 4 do protokołu/. 

Dyrektor Zespołu Placówek Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi Pan Andrzej Pianka 

poinformował, że w związku z § 21 ust. 2 rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej  

z dnia 25 sierpnia 2017r. w sprawie sposobu prowadzenia przez publiczne przedszkola, szkoły 

i placówki dokumentacji przebiegu nauczania, działalności wychowawczej i opiekuńczej  

oraz rodzajów tej dokumentacji, zwracam się z wnioskiem o wyrażenie zgody na prowadzenie    

od 01.09.2024 r. dzienników lekcyjnych wyłącznie w formie elektronicznej. Swój wniosek 

uzasadniam pozytywną opinią Rady Pedagogicznej oraz dobrym przygotowaniem i gotowością 

nauczycieli do wprowadzenia zmian. Szkoła korzystać będzie z programu e-Dziennik 
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VULCAN, który spełni wymogi w/w rozporządzenia. Szkoła spełnia warunki techniczne 

niezbędne do prowadzenia dziennika w formie elektronicznej. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na prowadzenie 

dzienników lekcyjnych w Zespole Placówek Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi 

wyłącznie w formie elektronicznej od dnia 1 września 2024r. 

 

Ad.4b 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Nieruchomości Pani Karolina Józefowicz przedstawiła uchwałę 

w sprawie nabycia przez Powiat Gołdapski niezabudowanej nieruchomości gruntowej, 

oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 19/1 o pow. 0,0432 ha, położonej w obrębie 

Pietraszki gmina Gołdap, stanowiącej własność osoby fizycznej, przeznaczonej pod drogę 

powiatową /uchwała w załączeniu- zał. nr 5 do protokołu/. 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Nieruchomości Pani Karolina Józefowicz poinformowała,  

że Nabycie przez Powiat Gołdapski od osoby fizycznej niezabudowanej nieruchomości 

gotowej, oznaczonej numerem ewidencyjnym na działki 19/1 o pow. 0,0432 ha, położonej  

w obrębie Pietraszki gmina Gołdap, dla której Sąd Rejonowy w Olecku IV Wydział Ksiąg 

Wieczystych prowadzi księgę wieczystą nr OL1C/00049737/1, pozwoli uregulować  

stan prawny drogi powiatowej nr l 784N.  

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął uchwałę w sprawie nabycia przez Powiat Gołdapski 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 

19/1 o pow. 0,0432 ha, położonej w obrębie Pietraszki gmina Gołdap, stanowiącej 

własność osoby fizycznej, przeznaczonej pod drogę powiatową. 
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Ad.4c 

Główny Specjalista ds. Edukacji Pani Iwona Dębowska przedstawiła uchwałę w sprawie 

powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o stopień nauczyciela 

mianowanego /uchwała w załączeniu- zał. nr 6  do protokołu/. 

Główny Specjalista ds. Edukacji Pani Iwona Dębowska poinformowała, że Komisję 

egzaminacyjną Panu Adrianowi Fiszerowi, nauczycielowi zatrudnionemu w Zespole Placówek 

Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi, ubiegającego się się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego powołuje organ prowadzący szkołę. W skład komisji wchodzą: Iwona Dębowska 

- przedstawiciel Zarządu Powiatu w Gołdapi, przewodnicząca; Grzegorz Wojnowski – 

przedstawiciel Warmińsko-Mazurskiego Kuratora Oświaty; Andrzej Adam Pianka – dyrektor 

Zespołu Placówek Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi; Bożena Jeglińska – ekspert; 

Renata Pałejko – ekspert. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął uchwałę w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej  

dla nauczyciela ubiegającego się o stopień nauczyciela mianowanego. 

 

Ad.4d 

Główny Specjalista ds. Edukacji Pani Iwona Dębowska przedstawiła uchwałę w sprawie 

powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o stopień nauczyciela 

mianowanego. /uchwała w załączeniu- zał. nr 7  do protokołu/ 

Główny Specjalista ds. Edukacji Pani Iwona Dębowska poinformowała, że powołuje  

się komisję egzaminacyjną Panu Arkadiuszowi Gutowskiemu, nauczycielowi zatrudnionemu 

w Liceum Ogólnokształcącym im. Jana Pawła II w Gołdapi, ubiegającemu się o stopień 

nauczyciela mianowanego, w składzie: Iwona Dębowska - przedstawiciel Zarządu Powiatu  

w Gołdapi, przewodnicząca; Grzegorz Wojnowski – przedstawiciel Warmińsko-Mazurskiego 

Kuratora Oświaty; Grzegorz Klimaszewski – dyrektor Liceum Ogólnokształcącego  

im. Jana Pawła II w Gołdapi; Bożena Jeglińska – ekspert; Renata Pałejko – ekspert. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionej uchwały. 
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Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął uchwałę w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej  

dla nauczyciela ubiegającego się o stopień nauczyciela mianowanego. 

 

Ad.4e 

Główny Specjalista ds. Edukacji Pani Iwona Dębowska przedstawiła uchwałę w sprawie 

powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o stopień nauczyciela 

mianowanego /uchwała w załączeniu- zał. nr 8 do protokołu/. 

Główny Specjalista ds. Edukacji Pani Iwona Dębowska poinformowała, że powołuje  

się komisję egzaminacyjną Panu Sewerynowi Modrzejewskiemu, nauczycielowi 

zatrudnionemu w Zespole Szkół Zawodowych w Gołdapi, ubiegającemu się o stopień 

nauczyciela mianowanego, w składzie: Iwona Dębowska - przedstawiciel Zarządu Powiatu  

w Gołdapi, przewodnicząca; Grzegorz Wojnowski – przedstawiciel Warmińsko-Mazurskiego 

Kuratora Oświaty; Piotr Bartoszuk – dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi; Bożena 

Jeglińska – ekspert; Renata Pałejko – ekspert. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął uchwałę w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej  

dla nauczyciela ubiegającego się o stopień nauczyciela mianowanego. 

 

Ad.4f 

Główny Specjalista ds. Edukacji Pani Iwona Dębowska przedstawiła uchwałę w sprawie 

powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o stopień nauczyciela 

mianowanego. /uchwała w załączeniu- zał. nr 9  do protokołu/ 

Główny Specjalista ds. Edukacji Pani Iwona Dębowska poinformowała, że powołuje  

się komisję egzaminacyjną Pani Urszuli Raubie, nauczycielowi zatrudnionemu w Zespole 

Szkół Zawodowych w Gołdapi, ubiegającemu się o stopień nauczyciela mianowanego,  

w składzie: Iwona Dębowska - przedstawiciel Zarządu Powiatu w Gołdapi, przewodnicząca; 
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Grzegorz Wojnowski – przedstawiciel Warmińsko-Mazurskiego Kuratora Oświaty; Piotr 

Bartoszuk – dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi; Dorota Malinowska – ekspert; 

Renata Pałejko – ekspert. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął uchwałę w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej  

dla nauczyciela ubiegającego się o stopień nauczyciela mianowanego. 

 

Ad.4g 

Główny Specjalista ds. Edukacji Pani Iwona Dębowska przedstawiła uchwałę w sprawie 

powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o stopień nauczyciela 

mianowanego. /uchwała w załączeniu- zał. nr 10  do protokołu/ 

Główny Specjalista ds. Edukacji Pani Iwona Dębowska poinformowała, że powołuje  

się komisję egzaminacyjną Panu Michałowi Brodowskiemu, nauczycielowi zatrudnionemu  

w Zespole Szkół Zawodowych w Gołdapi, ubiegającemu się o stopień nauczyciela 

mianowanego, w składzie: Iwona Dębowska - przedstawiciel Zarządu Powiatu w Gołdapi, 

przewodnicząca; Grzegorz Wojnowski – przedstawiciel Warmińsko-Mazurskiego Kuratora 

Oświaty; Piotr Bartoszuk – dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi; Dorota 

Malinowska – ekspert; Renata Pałejko – ekspert. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął uchwałę w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej  

dla nauczyciela ubiegającego się o stopień nauczyciela mianowanego. 
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Ad.4h 

Główny Specjalista ds. Edukacji Pani Iwona Dębowska przedstawiła uchwałę w sprawie 

powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o stopień nauczyciela 

mianowanego. /uchwała w załączeniu- zał. nr 11  do protokołu/ 

Główny Specjalista ds. Edukacji Pani Iwona Dębowska poinformowała, że powołuje  

się komisję egzaminacyjną Panu Pawłowi Perko, nauczycielowi zatrudnionemu  

w Zespole Szkół Zawodowych w Gołdapi, ubiegającemu się o stopień nauczyciela 

mianowanego, w składzie: Iwona Dębowska - przedstawiciel Zarządu Powiatu w Gołdapi, 

przewodnicząca; Grzegorz Wojnowski – przedstawiciel Warmińsko-Mazurskiego Kuratora 

Oświaty; Piotr Bartoszuk – dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi; Dorota 

Malinowska – ekspert; Renata Pałejko – ekspert. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął uchwałę w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej  

dla nauczyciela ubiegającego się o stopień nauczyciela mianowanego. 

 

Ad.4i 

Główny Specjalista ds. Edukacji Pani Iwona Dębowska przedstawiła uchwałę w sprawie 

powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o stopień nauczyciela 

mianowanego /uchwała w załączeniu- zał. nr 12 do protokołu/ 

Główny Specjalista ds. Edukacji Pani Iwona Dębowska poinformowała, że powołuje się 

komisję egzaminacyjną Pani Izabeli Danielewicz, nauczycielowi zatrudnionemu  

w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi, ubiegającemu się o stopień nauczyciela 

mianowanego, w składzie: Iwona Dębowska - przedstawiciel Zarządu Powiatu w Gołdapi, 

przewodnicząca; Grzegorz Wojnowski – przedstawiciel Warmińsko-Mazurskiego Kuratora 

Oświaty; Janusz Tkaczow – dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi; 

Dorota Malinowska – ekspert; Renata Pałejko – ekspert. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionej uchwały. 
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Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął uchwałę w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej  

dla nauczyciela ubiegającego się o stopień nauczyciela mianowanego. 

 

Ad.4j 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła uchwałę w sprawie zmian budżetu  

w 2024 roku /uchwała w załączeniu- zał. nr 13 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że w rozdziale „Komendy 

Powiatowe Państwowej Straży Pożarnej” proponuje się zmniejszenie planu dochodów o kwotę 

35 000,00 zł zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurski Nr FB 143/2024 z dnia 18 

czerwca 2024 r. o zmniejszeniu plan dotacji celowych natomiast w rozdziale „Różne 

rozliczenia finansowe” proponuje się zwiększenia planu dochodów o kwotę 3 802,00 zł  

w związku z przekazaniem przez Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego środków z Funduszu 

Pomocy na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz 

poinformowała, że w Starostwie Powiatowym w rozdziale  „Promocja jednostek samorządu 

terytorialnego” proponuje się przesunięcie środków w ramach posiadanego planu wydatków  

w celu prawidłowej realizacji zadań. Plan dochodów zmniejszył się o kwotę 31 198,00 zł  

i po zmianach wynosi 78 531 110,39 zł. Plan wydatków zmniejszył się o kwotę 31 198,00 zł i po 

zmianach wynosi 85 286 444,17 zł. Deficyt budżetu po zmianie wynosi 6 755 333,78 zł. Przychody 

budżetu po zmianie wynoszą 7 795 333,78zł. Rozchody 1 040 000,00 zł. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął uchwałę w sprawie zmian budżetu na rok 2024. 

 

Ad.4k 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła uchwałę w sprawie przyjęcia 

kwartalnej informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Gołdapskiego za II kwartał 2024 roku  

/uchwała w załączeniu- zał. nr 14 do protokołu/. 
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Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że plan dochodów budżetu powiatu, 

po zmianach na dzień 30 czerwca 2024 r. wynosi 78.562.308,39 zł. Dochody wykonano  

w wysokości 35.805.669,02 zł, tj. w 45,58 %.  Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz 

powiedziała, że plan wydatków budżetu powiatu, po zmianach na dzień 30 czerwca 2024r. 

wynosi 85.317.642,17 zł. Zrealizowano wydatki w wysokości 34.420.484,03 zł., tj. w 40,34 %. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz dodała, że planowany deficyt budżetu powiatu  

po zmianach, na dzień 30 czerwca 2024r. wynosi 6.755.333,78 zł. Na koniec II kwartału 2024r. 

zrealizowano nadwyżkę w kwocie 1.385.184,99 zł. Planowane przychody budżetu powiatu  

po zmianach na dzień 30 czerwca 2024 roku wynoszą 7.795.333,78 zł. Przychody wykonano 

w kwocie 4.795.333,78 zł. W budżecie powiatu na rok 2024 zaplanowano rozchody w kwocie 

1.040.000,00 zł . Na dzień 30 czerwca 2024 roku nie dokonywano wykupu obligacji. Powiat 

Gołdapski w II kwartale 2024 roku nie udzielał poręczeń. Zobowiązania z tytułu 

wyemitowanych papierów wartościowych na dzień 30 czerwca 2024 roku wynoszą 

12.300.000,00 zł., co stanowi 15,66% planowanych dochodów ogółem.  Skarbnik Powiatu Pani 

Bożena Radzewicz poinformowała, że w II kwartale 2024 r. dokonano umorzeń 

niepodatkowych należności budżetowych, o których mowa w art. 60 ustawy o finansach 

publicznych z tytułu dochodów pobieranych na podstawie odrębnych ustaw w kwocie ogółem 

– 205.982,47 zł oraz należności Funduszu Pracy w kwocie 321,60 zł. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął uchwałę w sprawie przyjęcia kwartalnej informacji  

o wykonaniu budżetu Powiatu Gołdapskiego za II kwartał 2024 roku. 

 

Ad.5 

Członek Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że na Sesji Rady Gminy Banie Mazurskie 

został złożony wniosek odnośnie naprawy łączenie mostu na DW650. Członek Zarządu  

Pan Władysław Biłas dodał, że asfalt cały czas się kruszy i w tej chwili ponownie  

jest uszkodzony. Członek Zarządu Władysław Biłas zapytał czy wynika to z remontu drogi 

wojewódzkiej czy jest jakaś inna przyczyna. 
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Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że informacja została przekazana  

do Pani Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych, która przyjrzy się całej sprawie. Starosta  

Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że na tej samej sesji został zgłoszony problem drogi brukowej 

w miejscowości Mieduniszki. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że będzie 

potrzeba pojechania tam z radnymi i obejrzenia tej drogi. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

poinformował, że mieszkańcy zostali poinformowani, że po zakończonym objeździe dróg, 

zostanie zrobiona mapa dróg wymagających remontu. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

dodał, że został zgłoszony również problem zarośniętych poboczy m.in. w Dąbrówce Polskiej. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że został poruszony temat o wycofaniu 

umowy najmu dla OSP przez Gminę Banie Mazurskie. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

powiedział, że jest to sytuacja, która zagraża bezpieczeństwu mieszkańców i przekazał,  

że Wójt chce doprowadzić do jej podpisania ale będzie ona inna niż podpisane umowy przez 

pozostałe jednostki. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że aktualnie jest to jedyna 

jednostka, która nie posiada zatrudnionych konserwatorów, którzy dokonują obsługi 

technicznej sprzętu.  

 

Członek Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że sytuacja ze Strażą Pożarną  

trwa już od dłuższego czasu. Członek Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że warto 

byłoby przejrzeć umowę i zobaczyć zawarte w niej warunki. Członek Zarządu Pan Władysław 

Biłas poinformował, że Wójt chce, aby gmina częściowo korzystała z remizy, która została 

wykonana przez strażaków. Członek Zarządu Pan Władysław Biłas dodał, że bez zgody gminy 

nie mogą wynająć ani wydzierżawić tego pomieszczenia, ponieważ poniosą karę finansową. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że OSP nie ma prawa wynająć lokalu, ponieważ 

nie prowadzi działalności gospodarczej. Natomiast w ramach chęci wsparcia przez osobę 

wynajmującej lokal, może ona przekazać darowiznę i tego Wójt nie może regulować. 

 

Członek Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że w ustawie jest cały zakres obowiązków, 

których często jednostki nie są w stanie wykonać np. wspomóc ratownictwa wodnego poprzez 

braku sprzętu więc wprowadzono umowy, w których są zawarte możliwości danej jednostki. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że jeśli chodzi o pomoc dla ratownictwa 

wodnego to OSP podejmuje wtedy inne kroki takie jak np. zabezpieczenia miejsca. 
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Członek Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że właśnie takie rzeczy jak i zapis  

o finansowaniu powinny być zawarte w umowie z gminą.  Członek Zarządu Pan Władysław 

Biłas poinformował, że niepodpisanie umowy przez OSP oznacza realizację zakresu zadań  

wynikający z ustawy i wtedy finansowanie również będzie ustawowe. Członek Zarządu Pan 

Władysław Biłas powiedział, że po zobaczeniu umowy nie dziwi się strażakom,  

że jej nie podpisali.  

 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska zapytała dlaczego umowa dla tej jednostki jest inna.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że umowa na chwilę obecną jest inna, 

ponieważ trwają konsultację z prawnikiem, który stwierdził, że była ona i tak niedobra  

i postanowił ją zmienić. Pierwotna wersja umowy była taka sama, która nie została podpisana 

przez OSP, które mają podpisane obecnie inne jednostki. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

dodał, że na spotkaniu Wójt przekazał informację, że chciałby tam umieścić podnośnik, który 

docelowo będzie stał w Baniach Mazurskich i będzie do dyspozycji dla OSP Lisy. Starosta  

Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że wraz z Panem Władysławem Biłasem poprosili  

o przedstawienie projektu tego porozumienia natomiast Wójt nie wykazał chęci do jego 

przedstawienia. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że w połowie sierpnia odbędzie  

się Komisja Bezpieczeństwa i jest prośba o to, aby uczestniczył w niej Wójt oraz przedstawiciel 

OSP Banie Mazurskie. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że zależy  

mu na zapoznaniu się z tą umową. 

 

Członek Zarządu Pan Władysław Biłas poinformował, że strażacy dostali umowę i spotkali  

się, aby ją omówić. Członek Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że przegłosowali 

sprawę i zdecydowali, że nie podpiszą jej. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że będzie robione wszystko, aby jakoś 

załagodzić sytuację i dojść do porozumienia. 

 

Ad.6 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz zapytała o sytuację z koszeniem poboczy. 
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Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że sprawa została omówiona z Panią Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych i okazało się, że sprzęt do koszenia był uszkodzony. Starosta  

Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że został on naprawiony i pobocza będą ponownie koszone. 

 

Ad.7 

Przewodniczący Zarządu podziękował Członkom Zarządu za pracę. Zamknął VI (6) 

posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z 12 stron kolejno ponumerowanych. 

 

                 STAROSTA  

 

                                 Krzysztof Tomasz   

                             Kazaniecki  

 

 

Członkowie Zarządu: 

1. Marzanna Marianna Wardziejewska ………………….. 

2. Anna Zyborowicz …...………………………………… 

3. Władysław Biłas …………………….………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Alicja Harasimowicz 23.07.2024 r. 


